
 

 

 
 
 
 
 

Številka: 900-1/22 
Datum: 27. 01. 2025 
 

Z A P I S N I K 

5. izredne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, 
ki je bila v ponedeljek, 27. 01. 2025, ob 19.00 uri, v dvorani PGD Sodražica. 

 
Prisotni člani občinskega sveta: Ernest Pirnat, Zvonko Janež, Branko Arko, Zdenka Lušin, Karmen 
Kordiš, Drago Arko, Franc Lesar, Evgen Zajc, Jelka Pakiž. 
Odsotni člani občinskega sveta: / 
 
Ostali prisotni: 

- Župan mag. Blaž Milavec 
- občinska uprava:  
- Nuška Klajič Ambrožič, Andreja Dejak – kandidatki za direktorici javnih zavodov 
- predstavniki medijev: / 

 
Župan Blaž Milavec je pozdravil prisotne in pojasnil razloge za sklic izredne seje. Ugotovil je prisotnost 
devetih članov občinskega sveta ter s tem sklepčnost. Obrazložil je predlog dnevnega reda. Svetniki na 
predlog niso imeli pripomb in so soglasno potrdili naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Soglasje k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma dr. Janeza Oražma Ribnica. 
2. Soglasje k imenovanju direktorice Lekarne Ribnica. 

 
AD/1 Soglasje k imenovanju direktorice Zdravstvenega doma dr. Janeza Oražma Ribnica 
Uvodoma je Darja Vetrih je predstavila vlogo Sveta zavoda ZD Ribnica za podajo soglasja k imenovanju 
direktorice ZD Ribnica.  
Župan je besedo predal besedo kandidatki Nuški Klajič Ambrožič, ki se je predstavila, predstavila motiv 
za kandidiranje in obrazložila svoj program dela za naslednje mandatno obdobje, in sicer izhodišča, 
prednosti, priložnosti, akcijski načrt glede sodelovanja z občinami kot tudi glede vodenje poslovanja. 
 
Župan je po predstavitvi izpostavil nekaj izzivov v zdravstvu na lokalni ravni in povedal, da je Občina z 
ZD Ribnica do sedaj dobro sodelovala, še posebno tudi v času vseh izzivov v času covida. Že sedaj, še 
posebno pa v prihodnjih letih se bo potrebno resno soočiti s kadrovskimi vprašanji, tudi v sodraških 
ambulantah. Klajič Amrožič je povedala, da se zaveda tega vprašanja, da je po njenem vedenju že 
zastavljeno nekaj rešitev na kadrovskem področju, s katerimi se bo seznanila in nadaljevala delo na 
tem področju. Dodala je, da se bodo sicer programi realizirali tudi na zdravstvenih postajah v skladu z 
dogovorom in skladno s finančnimi zmožnostmi. Župan je jasno izpostavil pričakovanje, da oba 
programa – splošna ambulanta in zobozdravstvena ambulanta v polnosti delujeta. 
 
Razpravljali so: 
Zvonko Janež je izpostavil, da je potrebno imeti v mislih tudi bližnji DSO, ki je v izgradnji in bo 
predstavljal dodatno delo. Ernest Pirnat je podal mnenje, da trenutno poklic zdravnika ni med najbolj 
priljubljenimi, in apeliral, da se v javnost širi dobro mnenje o tem poklicu tudi v spletu. Franci Lesar je 
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podal pobudo k štipendiranju za poklice, ki se iščejo na področju zdravstva, z zavezo, da se po koncu 
študija zaposlijo v svojem okolju. 
Župan je izpostavil, da so občine v preteklosti že štipendirale strokovni kader (ginekolog, 
zobozdravnik), tako da če bo tak dogovor se bo seveda nadaljevalo tudi to. Dodal pa je, da je potrebno 
delati z že obstoječimi študenti in narediti vse, da se jih zadrži v lokalnem obdobju, saj izobraževanje 
in sočasno štipendiranje traja 12 let, da se lahko posameznik samostojno zaposli kot zdravnik. 
Karmen Kordiš je izrazila upanje, da bo kandidatki uspelo realizirati program. 
Branko Arko je povedal, da gre za zelo odgovorno funkcijo in čestital kandidatki za pogumno odločitev.  
Župan je izrazil vso možno podporo s strani občine. 
 
Zvonko Janež je predstavil predlog KMVVI, da poda soglasje k imenovanju predlagane kandidatke. 
Drugih predlogov ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sodražica soglaša z imenovanjem Nuške Klajič Ambrožič za direktorico 
Zdravstvenega doma dr. Janeza Oražma Ribnica, za naslednje mandatno obdobje. 
 
 
AD/2 Soglasje k imenovanju direktorice Lekarne Ribnica 
Uvodne besede sta podala župan in Darja Vetrih. 
Svojo kandidaturo in razloge za svojo odločitev je predstavila kandidatka Andreja Dejak. Izpostavila je, 
kaj so glavne neloge zavoda, da si želijo ohranjati ponudbo v vseh enotah. Povedala je, da se soočajo 
s težavo pomankanja zdravil, dela pa se veliko tudi na izobraževanju farmacevtov pa tudi informiranju 
obiskovalcev lekarne (meritve krvnega sladkorja, individualni pogovor s farmacevtom tudi o 
prehranskih dopolnilih kot dopolnitev rednih zdravil ipd.). Povedala je, da bodo skušali tovrstne 
programe skušali v čim večji možni meri zagotoviti tudi v enotah. Na daljši rok si želijo še posebno 
dodatno izobraziti strokovni kader tudi na bolj specialističnih področjih. Povedala je, da za dijake in 
študente iz našega okolja zagotavljajo prakso. Izpostavila je tudi informacijsko varnost in pa 
zagotavljanje novih ustreznejših prostorov v Ribnici, ter povzela, da je cilj zagotavljati dovolj 
kakovostne storitve za vse občane. 
Župan je izrazil zadovoljstvo glede načrtov o sodraški enoti lekarne in dodal, da je priložnost za razvoj 
tudi z odprtjem enote DSO v neposredni bližini. 
 
Razpravljali so: Ernest Pirnat, Franci Lesar 
Razprava je tekla od delovnem času sodraške lekarne, o sodelovanju z DSO, o obveščanju o programih, 
ki se odvijajo v Lekarni, o novi spletni strani in obveščanju o spremembah delovnega časa ter o spletni 
lekarni. 
 
Zvonko Janež je predstavil predlog KMVVI, da poda soglasje k imenovanju predlagane kandidatke. 
Drugih predlogov ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sodražica podaja pozitivno soglasje k imenovanju Andreje Dejak za direktorico 
Lekarne Ribnica, za naslednje mandatno obdobje, in sicer od 1. 4. 2025 do 31. 3. 2030. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.55. 
 
Zapisal/a:         Župan Občine Sodražica: 
Darja Vetrih                 Blaž Milavec l. r. 


